
  

ΗΜΕΡΟΜΗΝΙΑ ΣΥΝΕ∆ΡΙΑΣΗΣ : 26.11.2015 

ΑΡΙΘΜΟΣ ΣΥΝΕ∆ΡΙΑΣΗΣ : 17η 

ΑΡΙΘΜΟΣ ΑΠΟΦΑΣΗΣ : 233η 

ΗΜΕΡΟΜΗΝΙΑ ΑΠΟΦΑΣΗΣ : 26.11.2015 

 
ΑΡΙΘΜ. ΠΡΩΤ : 11140/27-11-2015 

Ενηµέρωση του σώµατος και των φορέων του ∆ήµου σχετικά µε τη σύσκεψη 

που πραγµατοποιήθηκε στη Λάρισα και αφορά το θέµα του Αστυνοµικού 

Σταθµού Ζαγοράς. 

 

∆ήµαρχος : Κουτσάφτης Παναγιώτης 

 

ΣΥΝΘΕΣΗ ∆ΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ ∆ΗΜΟΥ ΖΑΓΟΡΑΣ - ΜΟΥΡΕΣΙΟΥ  

Πρόεδρος : Χιώτης ∆ηµήτριος  

Αντιπρόεδρος : Καµπούρης Νικόλαος   

Γραµµατέας : Κουτσελίνης Προκόπιος   

  

ΠΑΡΟΝΤΕΣ ∆ΗΜΟΤΙΚΟΙ ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ :  

1.ΣΟΥΛ∆ΑΤΟΣ ΑΠΟΣΤΟΛΟΣ  

2.ΚΟΝΤΟΓΙΩΡΓΟΣ ΑΠΟΣΤΟΛΟΣ  

3.ΑΛΤΙΝΗΣ ΑΝΕΣΤΗΣ  

4.ΧΙΩΤΗΣ ∆ΗΜΗΤΡΙΟΣ - ΜΑΡΙΝΟΣ  

5. ΤΣΕΛΕΠΗΣ ΑΠΟΣΤΟΛΟΣ 

6.ΜΑΡΓΑΡΙΤΗΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ  

7.ΒΑΣΤΑΡ∆ΗΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ  

8. ΓΑΡΥΦΑΛΛΟΥ ΑΝΑΣΤΑΣΙΟΣ  

9. ΚΑΟΥΝΑΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ  

10.ΚΑΤΣΙΦΟΣ ΑΠΟΣΤΟΛΟΣ  

11.ΕΥΑΓΓΕΛΟΥ ΝΙΚΟΛΑΟΣ 

12.ΤΣΑΠΡΑΖΗΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ  

ΑΠΟΝΤΕΣ ∆ΗΜΟΤΙΚΟΙ ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ :  

1.ΧΡΙΣΤΟ∆ΟΥΛΟΥ ΓΕΩΡΓΙΑ  

2.ΡΕΠΑΝΙ∆ΗΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ  

3.ΣΑΜΑΡΑ ΜΑΡΙΑ  

4.ΜΠΡΙΖΗΣ ΘΕΟ∆ΩΡΟΣ  

5. ΛΑΣΚΟΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ  

6.ΚΟΥΡΕΛΑΣ ΤΡΙΑΝΤΑΦΥΛΛΟΣ     
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ΠΑΡΟΝΤΕΣ ΠΡΟΕ∆ΡΟΙ ∆ΗΜΟΤΙΚΩΝ & ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ :  

1.ΨΑΘΑΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ - ∆.Κ. ΖΑΓΟΡΑΣ  

2.ΧΙΩΤΗΣ ΝΙΚΟΛΑΟΣ - Τ.Κ. ΠΟΥΡΙΟΥ  

3.ΚΟΥΦΟΓΙΑΝΝΗΣ∆ΗΜΗΤΡΙΟΣ - Τ.Κ. ΜΑΚΡΥΡΡΑΧΗΣ  

4.ΜΑΡΓΑΡΙΤΗΣΣΤΕΦΑΝΟΣ - Τ.Κ. ΑΝΗΛΙΟΥ  

5. ΜΑΜΟΥΡΗΣ ΕΥΑΓΓΕΛΟΣ - Τ.Κ. ΜΟΥΡΕΣΙΟΥ  

6. ΝΑΝΟΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ - Τ.Κ. ΤΣΑΓΚΑΡΑ∆ΑΣ  

ΑΠΟΝΤΕΣ ΠΡΟΕ∆ΡΟΙ ∆ΗΜΟΤΙΚΩΝ & ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ :  

1. ΧΡΙΣΤΟ∆ΟΥΛΟΥ ΑΛΕΞΑΝ∆ΡΟΣ - Τ.Κ. ΑΓΙΟΥ ∆ΗΜΗΤΡΙΟΥ  

2.ΓΛΟΥΜΗΣ ΑΠΟΣΤΟΛΟΣ - Τ.Κ. ΚΙΣΣΟΥ  

3.ΝΑΝΟΣΚΩΝ/ΝΟΣ - ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΣΤ.Κ. ΞΟΥΡΥΧΤΙΟΥ  

 

Σύµφωνα µε τη µε αριθµό πρωτ. 10972/24-11-2015  έγγραφη πρόσκληση 

του  κ. Προέδρου, που επιδόθηκε κατά τα νόµιµα και τις διατάξεις του άρθρου 67 του 

Ν. 3852/2010.  

Ο ∆ήµαρχος, κ. Κουτσάφτης Παναγιώτης, προσκλήθηκε νόµιµα, σύµφωνα µε 

το άρθρο 67 παρ. 6 του Ν. 3852/2010 και παρέστη στην συνεδρίαση. 

Ο επικεφαλής της ελάσσονος µειοψηφίας, ∆ηµοτικός Σύµβουλος κ. 

Τσαπράζης Βασίλειος, προσήλθε κατά την διάρκεια της συζήτησης του θέµατος. 

Στη συνεδρίαση παρέστησαν εκπρόσωποι φορέων της περιοχής του ∆ήµου 

µας, εκπρόσωποι του Αστυνοµικού Σταθµού Ζαγοράς και εκπρόσωποι των 

εκκλησιαστικών αρχών του ∆ήµου µας. 

Αφού διαπιστώθηκε ότι υπάρχει απαρτία, ο κ. Πρόεδρος κήρυξε την έναρξη 

της συνεδρίασης.  

Στη Συνεδρίαση παραβρέθηκε η ∆ηµοτική Υπάλληλος, κ. Τσόγκα Αικατερίνη, 

για την τήρηση των πρακτικών.  

 

Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α  Α Π Ο Φ Α Σ Η Σ  

Από το πρακτικό της 17ης Έκτακτης Συνεδρίασης του ∆ηµοτικού Συµβουλίου 

του ∆ήµου Ζαγοράς - Μουρεσίου, που συνεδρίασε στην αίθουσα Συνεδριάσεων του 

∆ήµου Ζαγοράς - Μουρεσίου, στην Ζαγορά, την 26.11.2015, ηµέρα Πέµπτη  και ώρα 

19:00.  

 

 

Μοναδικό Θέµα ηµερησίας διάταξης  

Ενηµέρωση του σώµατος και των φορέων του ∆ήµου σχετικά µε τη σύσκεψη που 

πραγµατοποιήθηκε στη Λάρισα και αφορά το θέµα του Αστυνοµικού Σταθµού 

Ζαγοράς. 
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Ο κ. Πρόεδρος,έδωσε το λόγο στον κ. ∆ήµαρχο, ο οποίος, αφού καλωσόρισε 

τους παρευρισκόµενους και τους ευχαρίστησε για την συµµετοχή τους, ανέφερε τα 

παρακάτω:  

Η κεντρική διοίκηση προσπαθεί να µειώσει το προσωπικό των υπηρεσιών για 

να µειώσει το κόστος λειτουργίας τους. Την περασµένη εβδοµάδα έγινε σύσκεψη 

στην Αστυνοµική ∆ιεύθυνση Λάρισας παρουσία του Γενικού Γραµµατέα του 

Υπουργείου Προστασίας του Πολίτη, του Περιφερειακού Αστυνοµικού ∆ιευθυντή 

κ.λ.π. Στη σύσκεψη αυτή, ανακοινώθηκε η πρόταση για αναδιάρθρωση των 

υπηρεσιών της Αστυνοµίας. Μας ενηµέρωσαν ότι αυτή η πρόταση θα συζητηθεί µε 

τους φορείς της κάθε περιοχής. Ο Καλλικράτης ορίζει ότι ο κάθε ∆ήµος θα έχει 

Αστυνοµικό Τµήµα. Σε περίπτωση που πρόκειται για µικρό ∆ήµο, τότε προβλέπεται 

Αστυνοµικός Σταθµός Β΄ Τάξης. Υπήρξε αντίδραση από την πλευρά µας. Υπάρχει 

σχέδιο της Αστυνοµίας για αναδιάρθρωση των υπηρεσιών της. Σαν ∆ήµος κάναµε 

όλες τις απαραίτητες ενέργειες για την παραµονή του Αστυνοµικού Σταθµού στον 

∆ήµο µας. Προτείναµε σαν ∆ήµος διάφορα µέρη για την στέγασή του. Πρέπει σήµερα 

να ληφθεί οµόφωνη απόφαση µε την οποία να διεκδικούµε την παραµονή του 

Αστυνοµικού Σταθµού στην περιοχή µας και την αναβάθµισή του σε Αστυνοµικό 

Τµήµα και να γίνει άµεσα συνάντηση µε τον αρµόδιο Υπουργό προκειµένου να 

προλάβουµε τις εξελίξεις. 

Ο ∆ηµοτικός Σύµβουλος της οµάδας πλειοψηφίας, κ. Χιώτης ∆ηµήτριος - 

Μαρίνος, ανέφερε τα παρακάτω: 

Χαιρετίζω την ενέργεια του κ. ∆ηµάρχου να συγκαλέσει έκτακτο ∆ηµοτικό 

Συµβούλιο για το θέµα του Αστυνοµικού Σταθµού Ζαγοράς. Πρόκειται για ένα πολύ 

σοβαρό θέµα και θα πρέπει να κινητοποιηθούν όλοι οι φορείς της περιοχής µας. Η 

κινητοποίηση είναι πλέον µονόδροµος. ∆εν είναι µόνο πρόβληµα της δηµοτικής 

αρχής αλλά και όλης της περιοχής µας. Αυτή η έκτακτη συνεδρίαση του ∆ηµοτικού 

Συµβουλίου έπρεπε να έχει γίνει πολύ νωρίτερα για να προχωρήσουµε σε 

συντονισµένες ενέργειες. Είχα πει ότι στη σύσκεψη στη Λάρισα, καλά θα ήταν να µην 

πήγαινε µόνος του ο κ. ∆ήµαρχος,αλλά µε τους Βουλευτές του Νοµού µας και 

εκπροσώπους φορέων της περιοχής µας. Με την κατάργηση του Αστυνοµικού 

Σταθµού Ζαγοράς θα δηµιουργηθούν τεράστια προβλήµατα . Η Αστυνοµία αποτελεί 

το βασικό πυλώνα της λειτουργίας µιας κοινωνίας. Αν υπάρχει πρόταση για κάλυψη 

του κόστους στέγασης της Αστυνοµίας από τον ∆ήµο, θα πρέπει να λάβει γνώση το 

Υπουργείο. Να βρούµε εδώ κάποιο κτίριο, εφόσον ο ∆ήµος καλύπτει το ενοίκιο. Ο 

Αστυνοµικός Σταθµός πρέπει να παραµείνει στη Ζαγορά, στην έδρα του ∆ήµου. Να 

κινηθούµε ακόµη και νοµικά. Υπάρχει απόφαση των φορέων της περιοχής του 

∆ήµου µας µε την οποία συντάσσοµαι, να µείνει ο Αστυνοµικός Σταθµός στη Ζαγορά.  

Ο κ. ∆ήµαρχος, ανέφερε ότι για την εν λόγω σύσκεψη, η οποία 

πραγµατοποιήθηκε στα πλαίσια της διαβούλευσης για την αναδιάρθρωση των 

αστυνοµικών υπηρεσιών της χώρας, υπήρξε προσωπική πρόσκληση προς τον ίδιο 
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και γι’ αυτό παρέστη ο ίδιος προσωπικά, έπειτα και από την απόφαση που έλαβε το 

συµβούλιο κατά την τελευταία συνεδρίασή του κατά την οποία υπήρξε ενηµέρωση 

του σώµατος από τον ίδιο. Για το λόγο αυτό και δεν εκλήθησαν φορείς κλπ. 

Ο ∆ηµοτικός Σύµβουλος κ. Αλτίνης Ανέστης, αφού καλωσόρισε τους 

παρευρισκόµενους ανέφερε τα παρακάτω: 

Πρέπει να είµαστε ρεαλιστές. Με πρωτοβουλία του κ. ∆ηµάρχου πρέπει να 

κινηθούµε άµεσα, να καταγράψουµε τα συγκριτικά πλεονεκτήµατά µας και να 

παρουσιάσουµε προς τον κ. Υπουργό µια ολοκληρωµένη τεκµηριωµένη πρόταση και 

σε δεύτερη φάση αν χρειαστεί να προχωρήσουµε σε κινητοποιήσεις. Να προτάξουµε 

σας επιχείρηµα ότι είµαστε ορεινός, µειονεκτικός και τουριστικός ∆ήµος. 

Ο Αντιδήµαρχος κ. Μαργαρίτης Κωνσταντίνος, ανέφερε τα παρακάτω: 

Παλαιότερα υπήρχαν περισσότεροι αστυνοµικοί σταθµοί στην περιοχή µας. 

Να συµπεριλάβουµε επίσης στην πρότασή µας ότι όλη η περιοχή του ∆ήµου µας 

αστυνοµεύεται µόνο από ένα τµήµα. Συµφωνώ όσον αφορά τις κινητοποιήσεις. 

Ο ∆ηµοτικός Σύµβουλος της µείζονος µειοψηφίας κ. Κατσιφός Απόστολος, 

ζήτησε διευκρινήσεις σχετικά µε το αν υπάρχουν ευθύνες για το συγκεκριµένο θέµα. 

Απαντώντας ο κ. ∆ήµαρχος, ανέφερε τα παρακάτω: 

Εκτιµώ ότι υπάρχει κόστος και αυτός είναι και ο λόγος που δηµιουργήθηκε το 

θέµα. Η περιοχή µας θεωρείται δυσπρόσιτη. Αυτός πιστεύω ότι είναι ο λόγος.  

Ο Αντιδήµαρχος κ. Γαρυφάλλου Αναστάσιος, αφού καλωσόρισε τους 

παρευρισκόµενους, ανέφερε τα παρακάτω: 

Ήµουν παρών στη συγκέντρωση των φορέων. Ακούστηκε ότι ζητήθηκε να 

υποδείξουµε στην αστυνοµία κτίριο για εγκατάσταση και ότι ο ∆ήµος αρνήθηκε να 

καλύψει το ενοίκιο. 

Απαντώντας ο κ. ∆ήµαρχος, τόνισε ότι ως προς αυτό υπάρχουν έγγραφα τα 

οποία δεν αµφισβητούνται. 

Στη συνέχεια, τον λόγο έλαβαν οι παρευρισκόµενοι ιερείς και κατέθεσαν τις 

απόψεις τους, οι οποίες είναι αναλυτικά καταγεγραµµένες στα πρακτικά. 

Ο ∆ιοικητής του Αστυνοµικού Σταθµού Ζαγοράς, κ. Παπουτσής ∆ηµήτριος, 

ανέφερε τα παρακάτω: 

Υπάρχει πανελλαδική αναδιάρθρωση στην Αστυνοµία. Έχουν γίνει διάφορες 

προτάσεις, γίνεται διαβούλευση αλλά δεν έχουν ληφθεί αποφάσεις ακόµη. Το 

Υπουργείο είναι ανοιχτό σε όλες τις προτάσεις. 

Στη συνέχεια, τον λόγο έλαβαν εκπρόσωποι φορέων της περιοχής του ∆ήµου 

µας, οι τοποθετήσεις των οποίων είναι καταγεγραµµένες στα πρακτικά.  

Κατόπιν ο κ. Πρόεδρος, έθεσε υπόψη του σώµατος το υπ’ αριθµ. πρωτ. 

11087/26-11-2015 έγγραφο της επικεφαλούς της µείζονος µειοψηφίας, κ. Σαµαρά 

Μαρίας, το οποίο εκφράζει τις θέσεις και της απόψεις της παράταξής της για το 

συγκεκριµένο θέµα. 
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Κατόπιν ο κ. Πρόεδρος έθεσε υπόψη του σώµατος ψήφισµα Συλλόγων και 

Φορέων Ζαγοράς – Πουρίου – Μακρυράχης  για την παραµονή του Αστυνοµικού 

Σταθµού στην έδρα του ∆ήµου προς τους Βουλευτές Μαγνησίας και την ∆ηµοτική 

Αρχή, το οποίο υπογράφεται από τους παρακάτω: 

1.Αγροτικός Συνεταιρισµός Ζαγοράς 

2.Σύλλογο Επαγγελµατιών Ζαγοράς  

3.Αγροτικός σύλλογος Ζαγοράς 

4.Αγροτικός Σύλλογος Πουρίου 

5.Αγροτικός Σύλλογος Μακρυράχης  

6.Πολιτιστικός Σύλλογος Ζαγοράς 

7.Πολιτιστικός Σύλλογος Μακρυράχης  

8.Πολιτιστικός Σύλλογος Πουρίου 

9.Κυνηγητικός Σύλλογος Ζαγοράς  

10.Σύλλογος Γονέων και Κηδεµόνων Γυµνασίου Λυκείου Ζαγοράς 

11.Σύλλογος Γονέων και Κηδεµόνων ∆ηµοτικού Ζαγοράς  

12.Σύλλογος Γονέων και Κηδεµόνων ∆ηµοτικού Πουρίου 

13.Σύλλογος Αλιέων 

14.κίνηση Πολιτών Ζαγοράς 

15.Συνεταιρισµός Γυναικών Ζαγοράς  

 

Έπειτα, ο κ. ∆ήµαρχος ανέφερε τα παρακάτω: 

Το θέµα αφορά όλους και όχι µόνο τη Ζαγορά. Η απόφαση του ∆ηµοτικού 

Συµβουλίου θα εµπεριέχει όχι µόνο αυτό το ψήφισµα, αλλά θα αφορά όλη την 

περιοχή του ∆ήµου µας. 

Ο ∆ηµοτικός Σύµβουλος κ. Βασταρδής Κων/νος, ανέφερε τα παρακάτω: 

Να απαιτήσουµε να γίνει µεγαλύτερο τµήµα στην Ζαγορά που να καλύπτει 

όλη την περιοχή από τις Μηλιές έως το Πουρί και να µειωθεί της Ανακασιάς.  

Στη συνέχεια, ο επικεφαλής της ελάσσονος µειοψηφίας ∆ηµοτικός Σύµβουλος 

κ. Τσαπράζης Βασίλειος, ανέφερε τα παρακάτω: 

Θα περίµενα τέτοιες συζητήσεις ή κινητοποιήσεις και για άλλα θέµατα όπως 

την υποβάθµιση του Κέντρου Υγείας Ζαγοράς, την υποβάθµιση των σχολείων της 

περιοχής µας, το ΙΚΑ κ.λ.π.). Το θέµα είναι η πρόληψη και όχι η καταστολή. Είµαστε 

θετικοί στην παραµονή του Αστυνοµικού Σταθµού στην Ζαγορά. Ο ρόλος όµως της 

αστυνοµίας έχει αλλάξει. ∆εν προστατεύει αλλά έχει κατασταλτικό χαρακτήρα. Εκεί 

πρέπει να γίνει η συζήτηση. Πρέπει να µπουν προτεραιότητες από τον ∆ήµο. Να 

γίνει και µια διευρυµένη συνεδρίαση του ∆ηµοτικού Συµβουλίου και για το Κέντρο 

Υγείας Ζαγοράς. Για τους παραπάνω λόγους ψηφίζω παρών. 

Στη συνέχεια, ο κ. Πρόεδρος κάλεσε το Σώµα σε ονοµαστική ψηφοφορία 

προκειµένου να αποφασίσει επί του θέµατος.  
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Υπέρ της πρότασης του κ. ∆ηµάρχου, στην οποία εµπεριέχεται το ψήφισµα 

των φορέων και οι συγκλίνουσες απόψεις των ∆ηµοτικών Συµβούλων, ψήφισαν 

δεκατέσσερις (14) ∆ηµοτικοί Σύµβουλοι, ήτοι : 

Ο ∆ηµοτικός Σύµβουλος κ. Σουλδάτος Απόστολος, ο Πρόεδρος του ∆ηµοτικού 

Συµβουλίου κ. Χιώτης ∆ηµήτριος,  Ο Αντιδήµαρχος κ. Κοντογιώργος Απόστολος, οι 

∆ηµοτικοί Σύµβουλοικ. Αλτίνης Ανέστης, κ. Χιώτης ∆ηµήτριος - Μαρίνος (µε την 

παρατήρηση ότι πρέπει να γίνουν συντονισµένες κινήσεις από τον κ. ∆ήµαρχο µε την 

συµµετοχή και φορέων της περιοχής του ∆ήµου µας), κ. Τσελεπής Απόστολος, ο 

Αντιδήµαρχος κ. Μαργαρίτης Κωνσταντίνος, ο ∆ηµοτικός Σύµβουλος κ. Βασταρδής 

Κων/νος, ο Αντιδήµαρχος κ. Γαρυφάλλου Αναστάσιος, οι ∆ηµοτικοί Σύµβουλοι, κ. 

Καουνάς Βασίλειος, κ. Κουτσελίνης Προκόπιος, κ. Κατσιφός Απόστολος,κ. 

Ευαγγέλου Νικόλαος και  ο Αντιπρόεδρος του ∆.Σ. κ. Καµπούρης Νικόλαος. 

Επίσης υπέρ της πρότασης του κ. ∆ηµάρχου, στην οποία εµπεριέχεται το 

ψήφισµα των φορέων και οι συγκλίνουσες απόψεις των ∆ηµοτικών Συµβούλων, 

ψήφισαν και όλοι οι παρόντες Πρόεδροι ∆ηµοτικής και Τοπικών Κοινοτήτων, ήτοι : 

Ο Πρόεδρος της ∆.Κ. Ζαγοράς κ. Ψαθάς Γεώργιος, ο Πρόεδρος της Τ.Κ. 

Μακρυράχης κ. Κουφογιάννης ∆ηµήτριος, ο Πρόεδρος της Τ.Κ. Πουρίου κ. Χιώτης 

Νικόλαος, ο Πρόεδρος της Τ.Κ. Ανηλίου κ. Μαργαρίτης Κων/νος, ο Πρόεδρος της 

Τ.Κ. Μούρεσι κ. Μαµούρης Ευάγγελος και ο Πρόεδρος της Τ.Κ. Τσαγκαράδας κ. 

Νάνος Παναγιώτης. 

Ο επικεφαλής της ελάσσονος µειοψηφίας, ∆ηµοτικός Σύµβουλος κ. 

Τσαπράζης Βασίλειος,δήλωσε παρών. 

 

Το ∆ηµοτικό Συµβούλιο, αφού έλαβε υπόψη :  

• την πρόταση του κ. ∆ηµάρχου 

• το ψήφισµα των Συλλόγων και Φορέων Ζαγοράς - Μακρυράχης -Πουρίου 

• τις τοποθετήσεις των εκπροσώπων των διαφόρων φορέων και συλλόγων του 

∆ήµου µας και των παρευρισκόµενων εκπροσώπων των εκκλησιαστικών 

αρχών αυτού (οι οποίες καταγράφονται αναλυτικά στα πρακτικά της 

συνεδρίασης)  

• τ’ αποτελέσµατα της ονοµαστικής ψηφοφορίας  

• και µετά από διαλογική συζήτηση  

 

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ  

 

1.Εκφράζει την αντίθεσή του στο ενδεχόµενο αποµάκρυνσης της αστυνοµικής 

δύναµης από το ∆ήµο Ζαγοράς - Μουρεσίου και της κατάργησης του αστυνοµικού 

σταθµού Ζαγοράς. 
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2.Απαιτεί την αναβάθµιση του υπάρχοντος αστυνοµικού σταθµού Ζαγοράς, σε 

αστυνοµικό τµήµα ∆ήµου Ζαγοράς - Μουρεσίου, µε αρµοδιότητα την αστυνόµευση 

στα γεωγραφικά όρια ολόκληρου του Kαλλικρατικού ∆ήµου. 

 

3.Υιοθετεί το κατατεθέν ψήφισµα των φορέων και τις διατυπωθείσες προτάσεις τους, 

καθώς επίσης και τις προτάσεις των εκπροσώπων των εκκλησιαστικών αρχών του 

∆ήµου Ζαγοράς - Μουρεσίου. 

 

4. Υιοθετεί τις προτάσεις του κ. ∆ηµάρχου, όσον αφορά την εξεύρεση κτιρίου και την 

προηγούµενη απόφαση του ∆ηµοτικού Συµβουλίου ως προς την επίλυση του 

κτιριακού ζητήµατος.  

 

5. ∆ιαµαρτύρεται για τη µεθοδευµένη προσπάθεια των αρµοδίων αρχών περί της 

αποµάκρυνσης της Αστυνοµικής Αρχής από το ∆ήµο µας, µε συνέπεια την 

υποβάθµιση της ασφάλειας των δηµοτών µας. 

 

6. Καλεί τους εκπροσώπους του νοµού µας στο Κοινοβούλιο να υποστηρίξουν το 

αίτηµα του ∆ήµου µας. 

 

7. Τονίζει ότι ο ∆ήµος µας είναι ορεινός και µειονεκτικός, µε ιδιαίτερα αυξηµένη 

τουριστική κίνηση, δυσανάλογα µεγάλη σε σχέση µε το µέγεθος αυτού. Έχει 

αυξηµένη αγροτική παραγωγή και στην περιοχή του δραστηριοποιείται ο Αγροτικός 

Συνεταιρισµός Ζαγοράς, ο οποίος αποτελεί τον µεγαλύτερο οικονοµικό παράγοντα 

της περιοχής διακινώντας είκοσι περίπου εκατοµµύρια κιλά αγροτικών προϊόντων, 

µέσω του πεπαλαιωµένου και επικίνδυνου οδικού δικτύου, το οποίο επιπλέον έχει 

αυξηµένη κυκλοφοριακή κίνηση, γεγονός που καθιστά απαραίτητη την παρουσία της 

αστυνοµίας. 

Επίσης, στη Ζαγορά λειτουργεί υποκατάστηµα της Τράπεζας Πειραιώς (µοναδικό στο 

Ανατολικό Πήλιο) και η ∆ηµόσια Βιβλιοθήκη Ζαγοράς µε ανεκτίµητα κειµήλια, ενώ σε 

όλο το ∆ήµο οι εκκλησίες µας φιλοξενούν πληθώρα θρησκευτικών κειµηλίων 

ανεκτίµητης αξίας. Τ’ ανωτέρω, ενδεικτικά αναφερόµενα, καθιστούν απαραίτητη τη 

µόνιµη και σταθερή παρουσία αστυνοµικής δύναµης στο ∆ήµο µας. 

 

8.Εξουσιοδοτεί τον κ. ∆ήµαρχο Ζαγοράς -Μουρεσίου, να επιδιώξει άµεση συνάντηση 

µε τον κ. Υπουργό Προστασίας του Πολίτη, προκειµένου να εκφραστεί, στο ανώτατο 

καθ’ ύλην αρµόδιο όργανο της πολιτικής ηγεσίας, η πλήρη αντίθεσή µας στα 

µεθοδευόµενα σχέδια αποµάκρυνσης της µόνιµης και σταθερής παρουσίας της 

αστυνοµικής δύναµης στο ∆ήµο Ζαγοράς - Μουρεσίου. 

 

Η απόφαση αυτή πήρε αριθµό 233/2015.  
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Αφού αναγνώσθηκε και συντάχθηκε το παρόν πρακτικό, υπογράφεται ως 

εξής :  

Ο ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΤΟΥ ∆.Σ.               ΤΑ ΜΕΛΗ  

(ΑΚΟΛΟΥΘΟΥΝ ΥΠΟΓΡΑΦΕΣ)  

                                       ΠΙΣΤΟ ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ  

Ζαγορά, 27.11.2015  

                             Ο ∆ΗΜΑΡΧΟΣ ZΑΓΟΡΑΣ - ΜΟΥΡΕΣΙΟΥ 
 
 

 
ΚΟΥΤΣΑΦΤΗΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ  
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